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Abstract (en)
[origin: US4219533A] Hexagonal phosphorus pentoxide is made in an apparatus comprising a combustion chamber (1) which has a plurality of
cooling pipes (10) disposed at its inside wall and is connected through a gas cooler (3) to a condensation chamber (4), the gas cooler (3) comprising
a system of cooling pipes (5) which terminate, similarly to an open immersion tube, above the bottom portion of the condensation chamber (4),
whose walls are provided with a cooling device (6).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Herstellung von hexagonalem Phosphorpentoxid, bestehend aus einer Verbrennungskammer
(1), die an ihrer Innenwand mit Kühlrohren (10) versehen ist und ferner über einen Gaskühler (3) mit einer Kondensationskammer (4) in Verbindung
steht, wobei der Gaskühler (3) aus einem Kühlrohrsystem (5) besteht, das in der Art eines offenen Tauchrohres oberhalb des Bodens der
Kondensationskammer (4) endet, deren Wände mit einer Kühlvorrichtung (6) versehen sind.
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